

Title (en)

Box for pieces to be dispensed.

Title (de)

Schachtel für Teile zum Spenden.

Title (fr)

Boîte pour pièces à distribuer.

Publication

EP 0611701 A1 19940824 (FR)

Application

EP 94400294 A 19940210

Priority

FR 9301957 A 19930216

Abstract (en)

The invention relates to a box comprising an upper wall, a lower wall and two end walls, as well as a storage compartment for the pieces to be dispensed, characterised by - a dispensing chamber (A2) which is open at the top and is separated from the storage compartment (A1) by a flap (17) which can pivot towards the inside of the compartment under the effect of a manual pressure exerted on the sides of the box, - the upper wall (11) and lower wall (12) being convex and the upper wall comprising at that end of the dispensing chamber which is remote from the flap, a retention facet for the pieces to be dispensed (B). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à une boîte comprenant une paroi supérieure, une paroi inférieure et deux parois d'extrémité, ainsi qu'un compartiment de stockage pour les pièces à distribuer, caractérisée par une chambre de distribution (A2) ouverte vers le haut et séparée du compartiment de stockage (A1) par un volet (17) apte à pivoter vers l'intérieur du compartiment sous l'effet d'une pression manuelle exercée sur les côtés de la boîte, les parois supérieure (11) et inférieure (12) étant convexes et la paroi supérieure comprenant à l'extrémité de la chambre de distribution qui est éloignée du volet, une facette de retenue pour les pièces à distribuer (B). <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/02; B65D 83/00

IPC 8 full level

B65D 5/02 (2006.01); **B65D 5/489** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/0209 (2013.01); **B65D 5/4802** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2059908 A5 19710604 - MARTIAL REGIE
- [Y] BE 537399 A
- [A] GB 773138 A 19570424 - FIELD SONS & CO LTD
- [A] GB 1036718 A 19660720 - AUSTIN PACKAGING LTD
- [A] US 3637130 A 19720125 - FARQUHAR MELVILLE T

Cited by

DE202014101932U

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0611701 A1 19940824; EP 0611701 B1 19970618; AT E154563 T1 19970715; DE 69403825 D1 19970724; DE 69403825 T2 19971009; ES 2105537 T3 19971016; FR 2701459 A1 19940819; FR 2701459 B1 19950331

DOCDB simple family (application)

EP 94400294 A 19940210; AT 94400294 T 19940210; DE 69403825 T 19940210; ES 94400294 T 19940210; FR 9301957 A 19930216